
Protokół Nr 53/2021 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, Komisji Zdrowia, 

Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego, Komisji Oświaty, Kultury, Kultury 

Fizycznej, Turystyki, Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich 

z dnia 20 września 2021 r. 

 

Na posiedzeniu obecni według załączonych list obecności. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia 

3. Omówienie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

1) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2021– 2036 

2) wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2021 roku 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania 

projektu „Strategii rozwoju społeczno-gospodarczego Gminy Gołdap do roku 2030”, w tym trybu 

konsultacji 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie nadania statutu uzdrowisku Gołdap 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomościami 

Gminy Gołdap oraz ich wydzierżawienia lub wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż trzy lata lub 

na czas nieoznaczony  

4. Informacja z wykonania budżetu Gminy Gołdap za I półrocze 2021 r. 

5. Wolne wnioski 

 

Do pkt 1  

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich Pani Janina Pietrewicz. 

Powitała członków komisji, pracowników Urzędu i przybyłych gości. 

 

Do pkt 2  

Przewodnicząca Komisji Pani Janina Pietrewicz przedstawiła porządek posiedzenia.  

Członek Komisji Pan Zbigniew Mieruński złożył wniosek o zdjęcie z porządku posiedzenia w pkt  

3 podpunktu 5) projektu uchwały  zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania  

i obciążania nieruchomościami Gminy Gołdap oraz ich wydzierżawienia lub wynajmowania na czas oznaczony 

dłuższy niż trzy lata lub na czas nieoznaczony. 

 

Przewodnicząca Komisji Pani Janina Pietrewicz poddała pod głosowanie zgłoszony wniosek w sprawie 

zdjęcia z porządku posiedzenia w pkt 3 podpunktu 5) projektu uchwały  zmieniająca uchwałę w sprawie 

określenia zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomościami Gminy Gołdap oraz ich wydzierżawienia 

lub wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż trzy lata lub na czas nieoznaczony.  

 

 W głosowaniu jawnym Komisje zaopiniowały projekt uchwały: 

- Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 2 za, 3 przeciw 

- Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego – 3 za, 3 przeciw 

- Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki – 3 za, 1 przeciw, 1 wstrzymujący się 

- Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich – 1 za, 2 przeciw, 1 wstrzymujący się 

 

Przewodnicząca Komisji Pani Zofia Syperek poddała pod głosowanie porządek posiedzenia po zmianie 

porządku posiedzenia po zdjęciu w pkt 3 podpunktu 5) projektu uchwały. 

W głosowaniu jawnym Komisje opowiedziały się za zmienionym porządkiem posiedzenia: 

- Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 5 za, 

- Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego – 6 za,  

- Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki – 5 za 

- Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich – 4 za 

 



Do pkt 3 

1) i 2) 

 Przewodnicząca Komisji Pani Janina Pietrewicz przedstawiła projekty uchwał w sprawie zmian Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2021– 2036 oraz wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap 

w 2021 roku. 

 Członek Komisji Pani Monika Wałejko dołączyła do spotkania.  

 

 Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek powiedziała, że w rozdziale „Gospodarka mieszkaniowa” zwiększa  

się plan dochodów o kwotę 2.000,00 zł urealniając wykonane dochody z tytułu wpływu odsetek  

od nieterminowych wpłat z tytułu podatków i opłat. W rozdziale „Urzędy gmin” dokonuje się zwiększenia  

w planie dochodów o kwotę 52.252,28 zł urealniając plan dochodów do wykonania w tym rozdziale (w tym 

również kwota 3.333,12 zł odszkodowanie ubezpieczenia autocasco za naprawę samochodu służbowego Ford 

Mondeo oraz 919,16 zł – likwidacja szkody z tytułu umowy ubezpieczenia uszkodzony laptop). W rozdziale 

„Wpływy z innych opłat stanowiących dochody jednostek samorządu terytorialnego na podstawie ustaw w tym 

z tytułu dotacji i środków na finansowanie wydatków na realizację zadań finansowanych z udziałem środków  

o których mowa w art. 5 ust. 1 pkt 2 i3” dokonuje się zwiększenia w planie dochodów o kwotę 40.000,00 zł  

w związku z wprowadzoną usługą płatnego parkowania- stanowi to planowany wpływ dochodów z tytułu 

płatnego parkowania w mieście Gołdap. W rozdziale „Wpływy z różnych rozliczeń” dokonuje się zwiększenia 

w planie dochodów o kwotę 46.799,40 zł w związku z przekazanymi przez Naczelnika Pierwszego Urzędu 

Skarbowego w Bydgoszczy wpływów z opłaty z przeznaczeniem na działanie mające na celu realizację lokalnej 

międzysektorowej polityki przeciwdziałania negatywnym skutkom spożywania alkoholu. W rozdziale „Część 

wyrównawcza subwencji ogólnej” dokonuje się zmniejszenia w planie dochodów o kwotę 127.327,00 zł  

w związku z decyzja Ministra Finansów, Funduszy i Polityki Regionalnej, wynikającej z korekty sprawozdania 

PDP. W rozdziale „Część równoważąca subwencji ogólnej dla gmin” dokonuje się zmniejszenia w planie 

dochodów o kwotę 41.527,00 zł w związku z decyzja Ministra Finansów, Funduszy i Polityki Regionalnej, 

wynikającej z korekty sprawozdania PDP. W rozdziale „Przedszkola” dokonuje się zwiększenia w planie 

dochodów o kwotę 4.110,41 zł. Środki otrzyma Przedszkole Samorządowe Nr 1 w Gołdapi jako zwrot  

z odszkodowania za uszkodzone mienie (ogrodzenie). W rozdziale „Pozostała działalność” dokonuje  

się zwiększenia w planie dochodów o kwotę 14.000,00 zł łącznie ( 4.000,00 zł środki na realizację transportu  

do punktu szczepień oraz organizacji telefonicznego punktu potrzeb transportowych oraz informacyjnych  

o szczepieniach przeciwko COVID-19, oraz 10.000,00 zł na działania promocyjne, organizacyjne lub techniczne, 

mające na celu zwiększenie liczny mieszkańców poddających się szczepieniu przeciwko COID-19.). Dodatkowo 

dokonuje się zmiany klasyfikacji budżetowej zgodnie z wejściem w życie nowym rozporządzeniem w sprawie 

klasyfikacji budżetowej. W rozdziale „Pozostała działalność” dokonuje się zwiększenia w planie dochodów  

o kwotę 9.906,67 zł z przeznaczeniem na realizację przedsięwzięcia, które Gmina Gołdap realizuje od 2020 roku: 

„Wzmocnienie dostępności usług publicznych świadczonych przez jst i jakości obsługi osób o szczególnych 

potrzebach dzięki wdrożeniu i udostępnieniu mobilnego Geoportalu”. Dodatkowo dokonuje się zmiany 

klasyfikacji budżetowej zgodnie z wejściem w życie nowym rozporządzeniem w sprawie klasyfikacji 

budżetowej. W rozdziale „Świadczenia rodzinne, świadczenia z funduszu alimentacyjnego oraz składki  

na ubezpieczenia emerytalne i rentowe z ubezpieczenia społecznego” dokonuje się zwiększenia w planie 

dochodów o kwotę 35.000,00 zł - nienależnie pobrane świadczenia z lat ubiegłych. W rozdziale „Utrzymanie 

zieleni w miastach i gminach” dokonuje się zwiększenia w planie dochodów o kwotę 15.000,00 zł w związku  

z pozyskanymi środkami na likwidację barszczu Sosnowskiego. W rozdziale „Ochrona powietrza 

atmosferycznego i klimatu” dokonuje się zwiększenia w planie dochodów o kwotę 9.000,00 zł w związku  

z podpisanym porozumieniem między WFOŚiGW w Olsztynie a Gminą Gołdap- środki przeznaczone  

na realizację i promocję programu „Czyste powietrze”. W rozdziale „Drogi wewnętrzne” dokonuje się 

przesunięcia między paragrafami klasyfikacji budżetowej- dokonuje się zmiany klasyfikacji budżetowej zgodnie 

z wejściem w życie nowym rozporządzeniem w sprawie klasyfikacji budżetowej. Plan dochodów zwiększa się 

per saldo o kwotę 228.068,76 zł. ZMIANY W PLANIE WYDATKÓW W rozdziale „Drogi publiczne gminne”, 

w rozdziale "Gospodarka odpadami komunalnymi" w rozdziale 90015 "Oświetlenie ulic, placów i dróg" oraz w 

rozdziale  "Pozostała działalność", w rozdziale  "Pozostała działalność", w rozdziale „Cmentarze”, w rozdziale 

„Ochotnicze straże pożarne” w rozdziale "Domy i ośrodki kultury, świetlice i kluby" na wniosek Kierownika 

Wydziału WIK dokonuje się przesunięć między rozdziałami i §§ dostosowując plan do rzeczywistych potrzeb 

Sołectwa Rożyńsk Wielki ( kwota 1.550,00 zł), Sołectwo Grabowo ( kwota 11.025,30 zł), Sołectwo Marcinowo 

( kwota 7.140,00), Sołectwo Botkuny ( 11.739,16 zł), Sołectwo Dzięgiele ( 1.500,00 zł), Sołectwo Bałupiany 

(3.100,00 zł), Sołectwo Wiłkajcie ( 2.484,42 zł), Sołectwo Kozaki ( 22.300,00 zł), Sołectwo Kośmidry ( 

19.013,96 zł) oraz zwiększa się plan wydatków o kwotę 50.000,00 zł z przeznaczeniem na utrzymanie dróg – 



źródłem pokrycia są dochody własne Gminy Gołdap. W rozdziale „Pozostała działalność” dokonuje się 

zwiększenia w planie wydatków o kwotę 40.000,00 zł w związku z wprowadzoną usługą płatnego parkowania- 

stanowi to planowany wpływ dochodów z tytułu płatnego parkowania w mieście Gołdap. Źródłem pokrycia  

są dochody planowane do uzyskania z tego tytułu. W rozdziale „Planu Zagospodarowania przestrzennego”  

na wniosek Kierownika Wydziału GPO dokonuje się zwiększenia w planie wydatków o kwotę 20.000,00 zł  

z przeznaczeniem na opracowanie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego 

między rzeką Gołdapą, ul. Stadionową, ul. Ustronie oraz na zmianę miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego kwartału miasta Gołdap położonego nad jeziorem Gołdapa (zmiana strefy A). Źródłem pokrycia 

są środki z rozdziału „Pozostała działalność”, rozdziału „Wpływy i wydatki związane z gromadzeniem środków 

z opłat i kar za korzystanie ze środowiska”. W rozdziale „Urzędy gmin” dokonuje się zwiększenia w planie 

wydatków o kwotę 413.300,28 zł dostosowując plan do rzeczywistych potrzeb jednostki. Zmiany wynikają z 

prowadzonej analizy planu finansowego. Jest to zabezpieczenie do końca roku 2021 środków na wydatki bieżące. 

Zmiana związana jest z kosztami stałymi planowanymi do poniesienia, które ulegają zwiększeniu. Dodatkowo 

dokonuje się przesunięć między rozdziałami i paragrafami zwiększając plan wydatków na paragrafach 

dotyczących wynagrodzeń i pochodnych oraz dostosowując klasyfikację budżetową na wydatkach związanych  

z wynagrodzeniami i pochodnymi od wynagrodzeń. Źródłem pokrycia są środki z rozdziału 60016 „Drogi 

publiczne gminne”, z rozdziału „Dowożenie uczniów do szkół”, „Straż gminna”, rozdziału „Urzędy 

wojewódzkie”, z rozdziału „ Urzędy gmin” oraz z rozdziału 75702 „Obsługa papierów wartościowych, kredytów 

i pożyczek oraz innych zobowiązań jednostek samorządu terytorialnego”. W rozdziale „Szkoły podstawowe” , 

w rozdziale "Oddziały przedszkolne w szkołach podstawowych" w rozdziale "Świetlice szkolne", w rozdziale  

„Dokształcanie i doskonalenie nauczycieli”, w rozdziale  „Stołówki szkolne i przedszkolne”, w rozdziale 80150 

„Realizacja zadań wymagających stosowanie specjalnej organizacji nauki i metod pracy dla dzieci i młodzieży 

w szkołach podstawowych na wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 2 w Gołdapi , Dyrektora Szkoły 

Podstawowej Nr 1 w Gołdapi, Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 3 w Gołdapi, dokonuje się przesunięć między 

paragrafami w tych rozdziałach oraz dokonuje się zwiększenia w planie wydatków o łączna kwotę 132.190,00 zł 

dostosowując plan do potrzeb jednostek oświatowych (środki niezbędne na wynagrodzenia oraz pochodne  

od wynagrodzeń : SP1- 51.787,06 zł, SP2 – 80.402,94 zł). Źródłem pokrycia są wolne środki z lat ubiegłych.  

W rozdziale „Przedszkola” dokonuje się zwiększenia w planie wydatków o kwotę 4.110,41 zł. Środki otrzyma 

Przedszkole Samorządowe Nr 1 w Gołdapi jako zwrot z odszkodowania za uszkodzone mienie (ogrodzenie).  

W rozdziale „Pozostała działalność” oraz w rozdziale  „Pozostała działalność” dokonuje się zwiększenia w planie 

wydatków o kwotę 14.000,00 zł łącznie ( 4.000,00 zł środki na realizację transportu do punktu szczepień oraz 

organizacji telefonicznego punktu potrzeb transportowych oraz informacyjnych o szczepieniach przeciwko 

COVID-19, oraz 10.000,00 zł na działania promocyjne, organizacyjne lub techniczne, mające na celu 

zwiększenie liczny mieszkańców poddających się szczepieniu przeciwko COID-19.). Dodatkowo na wniosek 

Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 1 , Szkoły Podstawowej Nr 2 w Gołdapi, Szkoły Podstawowej Nr 3  

w Gołdapi, Szkoły Podstawowej Nr 3 w Gołdapi dokonuje się przesunięć między §§ dostosowując plan  

do potrzeb związanych z wyjazdem dzieci do Grecji. W rozdziale 85295 „Pozostała działalność” dokonuje się 

zwiększenia w planie wydatków o kwotę 27.880,00 zł z przeznaczeniem na realizację przedsięwzięcia, które 

Gmina Gołdap realizuje od 2020 roku: „Wzmocnienie dostępności usług publicznych świadczonych przez jst  

i jakości obsługi osób o szczególnych potrzebach dzięki wdrożeniu i udostępnieniu mobilnego Geoportalu” 

(19.973,33 zł stanowią przychody – wpływ z 2020 roku oraz 9.906,67 zł dochód z tego roku na realizację 

przedsięwzięcia). W rozdziale „Domy pomocy społecznej”, w rozdziale "Zadania w zakresie przeciwdziałania 

przemocy w rodzinie" w rozdziale "Dodatki mieszkaniowe", w rozdziale „Ośrodki pomocy społecznej”,  

w rozdziale „Usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze”, w rozdziale „Pozostała działalność”,  

w rozdziale „Wspieranie rodziny” oraz w rozdziale „Rodziny zastępcze” na wniosek Dyrektora Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Gołdapi dokonuje się przesunięć między rozdziałami i §§ dostosowując plan do rzeczywistych 

potrzeb jednostki. Zmiany wynikają z wzrostu kosztów za utrzymanie podopiecznych w DPS oraz większa ilość 

dzieci w rodzinach zastępczych. W rozdziale „Świadczenia rodzinne, świadczenia z funduszu alimentacyjnego 

oraz składki na ubezpieczenia emerytalne i rentowe z ubezpieczenia społecznego” dokonuje się zwiększenia  

w planie wydatków o kwotę 35.000,00 zł - nienależnie pobrane świadczenia z lat ubiegłych. W rozdziale  

„Przeciwdziałanie alkoholizmowi” dokonuje się zwiększenia w planie wydatków o kwotę 46.799,40 zł  

w związku z przekazanymi przez Naczelnika Pierwszego Urzędu Skarbowego w Bydgoszczy wpływów z opłaty 

z przeznaczeniem na działanie mające na celu realizację lokalnej międzysektorowej polityki przeciwdziałania 

negatywnym skutkom spożywania alkoholu. Dodatkowo dokonuje się przesunięć między rozdziałem 

„Przeciwdziałanie alkoholizmowi” oraz  „Zwalczanie narkomanii” dostosowując plan do rzeczywistych potrzeb. 

W rozdziale „Utrzymanie zieleni w miastach i gminach” dokonuje się zwiększenia w planie wydatków o kwotę 

15.000,00 zł w związku z pozyskanymi środkami na likwidację barszczu Sosnowskiego. W rozdziale „Ochrona 



powietrza atmosferycznego i klimatu” dokonuje się zwiększenia w planie wydatków o kwotę 9.000,00 zł  

w związku z podpisanym porozumieniem między WFOŚiGW w Olsztynie a Gminą Gołdap- środki przeznaczone 

na realizację i promocję programu „Czyste powietrze”. Plan wydatków zwiększa się per saldo o kwotę 

380.232,09 zł. Plan dochodów zwiększa się o kwotę 228.068,76 zł i po zmianach wynosi 115.258.986,49 zł. Plan 

wydatków zwiększa się o kwotę 380.232,09 zł i po zmianach wynosi 124.221.478,50 zł. Deficyt budżetu  

po zmianach 8.962.492,01 zł. Przychody budżetu wynoszą 12.434.340,01 zł. Rozchody budżetu wynoszą 

3.471.848,00 zł. 

 

 Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki Pani Wioletta Anuszkiewicz 

zapytała, na co przeznaczona jest kwota 413.000,00 zł w rozdziale urzędy gmin. W objaśnieniu jest wskazanie, 

że jest to dostosowanie do bieżących potrzeb. Na co konkretnie będą zabezpieczone środki. Środki na ten cel 

zostały przesunięte m. in. z rozdziału drogi publiczno – gminne. Ile konkretnie z jakiego rozdziału i § na §75023. 

 Kierownik Wydziału WA Pani Róża Popławska odpowiedziała, że zwiększenie w planie wydatków wiąże się 

z koniecznością zabezpieczenia środków, które są niezbędne do bieżącego utrzymania urzędu do końca 2021 

roku. Przeznaczone będzie na bieżące utrzymanie budynku, konieczność sporządzenie dokumentów celem 

ubiegania się po środki zewnętrznych na konserwację budynku, zwiększona ilość wysyłki listów w dobie 

pandemii, wzrost cen za energię elektryczną i cieplną, obsługa informatyczna urzędu sprzętu – więcej pracy 

online. Dostępność cyfrowa -  napisy do sesji. Uzależnione koszty od długości sesji.  Wzrost cen za szkolenia 

pracowników, w dużej mierze związane ze zmianą przepisów. 

 Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek powiedziała, że w rozdziale 80113: § 411 Składki  ZUS zwiększenie  

o 3000 zł, § 412 Składki na Fundusz Pracy oraz Fundusz Solidarnościowy zwiększenie o 560 zł, § płacowy  

401 zmniejszenie 9000 zł, § 302 zmniejszenie 7000 zł, § 404 (dodatkowe wynagrodzenie roczne) zmniejszenie 

o 132 zł, §471 PPK zmniejszenie 700 zł, § 75416 straż gminna, § 404 – zmniejszenie 3.076, §  471 zmniejszenie 

o 700 zł, §302 zwiększenie o 2000 zł,  §417 zmniejszenie o 2000 zł, §412 zmniejszenie o 800zł, § 401 

zmniejszenie o 29.000 zł,  w rozdziale 616 § 411 zmniejszenie o 8000 zł, § 412 zmniejszenie o 4.500 zł, §401 – 

80 000 zł, w rozdziale 75011 § 404 zmniejszenie o  21700 w rozdziale 75023 §404 zmniejszenie 35.590, § 412 

zmniejszenie 10.000 zł, 411 zwiększenie o 10.000, §471 zmniejszenie 5.000, § płacowym zwiększenie o 199.638 

zł.  

 Przewodnicząca Komisji Pani Wioletta Anuszkiewicz poprosiła o przesłanie na piśmie na e-mail  

z konkretnym wskazaniem na co środki będą przeznaczone – jakie naprawy, szkolenia, opłaty.   

 Radny Pan Andrzej Tobolski zapytał, z czego wynika zmniejszenie wpływów z wykonania wpływów  

z podatku dochodowego w § 75807, § 75851 o kwotę 170.000,00 zł.  

 Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek odpowiedziała, że zmniejszenie z uchwały suszowej podjętej pod koniec 

2019 r. związane jest z decyzją Ministra Finansów Funduszy i Polityki Regionalnej. Jest to skorygowana kwota 

subwencji wyrównawczej i równoważącej.  

 Członek Komisji Pan Zbigniew Mieruński powiedział, że otrzymał informację o kosztach zabezpieczenia 

Zakładu Przyrodoleczniczego. Od sierpnia do końca roku będzie to koszt wynosił 70.000 - 100.000 zł. Zapytał, 

czy w budżecie jest ta kwota uwzględniona. 

 Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek odpowiedziała, że jest to zadanie bieżące gminy, zmiany nie zostały 

uwzględnione w przedstawionych zmianach w budżecie. 

 Zastępca Burmistrza Pani Joanna Łabanowska powiedziała, że wydatki związane z zabezpieczeniem ZPL  

bieżące dokonywane są z rozdziału 70005 – usługi pozostałe.  

 Członek Komisji Pan Zbigniew Mieruński zwrócił się o przedstawienie do piątku kosztów brutto  

za zabezpieczenie Zakładu Przyrodoleczniczego. 

 Zastępca Burmistrza Pani Joanna Łabanowska odpowiedziała, by radny złożył pytanie na piśmie z 

doprecyzowaniem interesujących informacji. 

 Członek Komisji Pani Teresa Dzienis opuściła spotkanie.  

 Członek Komisji Pan Zbigniew Mieruński powiedział, że w odpowiedzi chce, by uwzględnić koszty jakie 

będą poniesione brutto do końca roku, wydatki poniesione do dnia dzisiejszego, ilu jest zatrudnionych 

ochroniarzy.  

 Radny Pan Andrzej Tobolski zapytał, ile wynoszą koszty poniesione na adwokatów, zewnętrznych radców 

prawnych, inspektorów, fachowców świadczący usługi dla gminy Gołdap. 

 Członek Komisji Pani Teresa Dzienis dołączyła do spotkania.  

 Zastępca Burmistrza Pani Joanna Łabanowska odpowiedziała, by pytanie złożyć na piśmie. 

 Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że wydatki są wykonywane bez zgody rady. 

 



 Członek Komisji pan Marian Chmielewski powiedział, że na bieżące utrzymanie dróg zostało przeznaczone 

50.000 zł. Dostał zapewnienie, że zostanie przeznaczone na ten cel 200.000 zł. 

 Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek odpowiedziała, że są wyższe potrzeby a środki na wskazany przez radnego 

na ten cel zostaną uzupełnionym w budżecie w październiku.  

 

Przewodnicząca Komisji Pani Janina Pietrewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2021– 2036. 

 

W głosowaniu jawnym Komisje zaopiniowały projekt uchwały: 

- Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 3 za, 2 wstrzymujące się 

- Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego – 5 za, 1 wstrzymujący się 

- Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki – 2 za, 3 wstrzymujące się 

- Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich – 5 za 

 

Przewodnicząca Komisji Pani Janina Pietrewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2021 roku. 

 

W głosowaniu jawnym Komisje zaopiniowały projekt uchwały: 

- Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 3 za, 2 wstrzymujące się 

- Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego – 5 za, 1 wstrzymujący się 

- Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki – 2 za, 3 wstrzymujące się 

- Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich – 5 za 

 

3)  

Przewodnicząca Komisji Pani Janina Pietrewicz przedstawiła projekt uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie 

określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu „Strategii rozwoju społeczno-

gospodarczego Gminy Gołdap do roku 2030”, w tym trybu konsultacji. 

 

 Specjalista ds. Strategii i Rozwoju Gminy Pani Aneta Milczarek powiedziała, że zmiana uchwały polega  

na wydłużeniu o trzy miesiące harmonogramu opracowania strategii rozwoju gminy, ze względu na dodatkowe 

pogłębione badanie obszarów wiejskich. Rada Miejska w Gołdapi w dniu 25 maja 2021 roku podjęła uchwałę w 

sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu „Strategii rozwoju społeczno-

gospodarczego Gminy Gołdap do roku 2030”, w tym trybu konsultacji. Zgodnie z podjętą uchwałą przygotowano 

Diagnozę społeczno-gospodarczą Gminy Gołdap w drodze konsultacji społecznych, które trwały w okresie  

od 18 maja do 26 czerwca br.  Przygotowanie dokumentu poprzedził również nabór projektów strategicznych  

za pomocą fiszek, który trwał do 16 lipca. W dniu 6 sierpnia Burmistrz Gołdapi Zarządzeniem  

nr 1144/VIII/2021 powołał Zespół zadaniowy ds. opracowania strategii. Opracowane założenia dokumentu 

zostały zaprezentowane na otwartych spotkaniach konsultacyjnych w dniu 19 sierpnia 2021 roku. W wyniku 

przekazanych uwag m.in. przez sołtysów, przystąpiono do prac związanych z przeprowadzeniem dodatkowej 

pogłębionej diagnozy obszarów wiejskich gminy. Dodatkowe badanie wskaźników na obszarach wiejskich 

pozwoli na wyznaczenie dodatkowych obszarów strategicznej interwencji, co pozwoli na kierowanie wparcia  

z funduszy unijnych na rozwiązywanie problemów społecznych, gospodarczych oraz infrastrukturalnych m.in. 

w miejscowościach gdzie funkcjonowały Państwowe Gospodarstwa Rolne.  

 

 Członek Komisji Pani Monika Wałejko opuściła spotkanie. 

 

Przewodnicząca Komisji Pani Janina Pietrewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały zmieniająca 

uchwałę w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu „Strategii rozwoju 

społeczno-gospodarczego Gminy Gołdap do roku 2030”, w tym trybu konsultacji. 

 

W głosowaniu jawnym Komisje zaopiniowały projekt uchwały: 

- Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 5 za  

- Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego – 6 za 

- Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki – 5 za 

- Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich – 4 za 

 

4) 



Przewodnicząca Komisji Pani Janina Pietrewicz przedstawiła projekt uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie 

nadania statutu uzdrowisku Gołdap 

 

Kierownik Wydziału GPO Pani Beata Kołakowska powiedziała, że w 2021 roku właściciele niektórych 

działek zlokalizowanych na południu strefy „A” ochrony uzdrowiskowej zwrócili się do Burmistrza Gołdapi z 

prośbą o wyłączenie ich działek ze strefy „A”. Działki     te zlokalizowane są w znacznej odległości od obiektów 

i urządzeń lecznictwa uzdrowiskowego. Burmistrz Gołdapi po wnikliwej analizie i konsultacji z Naczelnym 

Lekarzem Uzdrowiska i stwierdzeniu, że wyłączenie tych działek ze strefy „A” nie będzie miało negatywnego 

wpływu na działalność leczniczą zakładów lecznictwa uzdrowiskowego przychylił się do prośby właściciel 

działek. Opracowana została korekta operatu uzdrowiskowego uwzględniająca proponowane zmiany przebiegu 

granic i powierzchni strefy „A” ochrony uzdrowiskowej i powierzchni strefy „B”. Przebieg granicy strefy „B” 

nie uległ zmianie, zwiększyła się jedynie powierzchnia i aktualnie wynosi 476,1 ha, w tym 75 % terenów 

zielonych. Granica i powierzchnia strefy „C” nie uległa zmianie i wynosi 7 386.3 ha, w tym 83% terenów 

biologicznie czynnych Powierzchnia całego uzdrowiska nie zmieniła się i wynosi 7 993,9 ha. Minister Zdrowia  

pismem z dnia 13 września 2021 roku, potwierdził spełnianie przez obszar uzdrowiska  Gołdap wymagań 

określonych w ustawie  o lecznictwie uzdrowiskowym, uzdrowiskach i obszarach ochrony uzdrowiskowej oraz 

o gminach uzdrowiskowych . 

 

Przewodnicząca Komisji Pani Janina Pietrewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie ustalenia 

strefy płatnego parkowania oraz wysokości stawek opłat za postój pojazdów samochodowych na drogach 

publicznych w strefie i sposobu ich pobierania. 

 

W głosowaniu jawnym Komisje zaopiniowały projekt uchwały: 

- Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 4za  

- Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego – 6 za 

- Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki – 5 za 

- Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich – 4 za 

 

Do pkt 4 

Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek powiedziała, że wykonanie wydatków ogółem w I półroczu wynosiło 

51.596.909,11 zł w tym zadania bieżące 49.889.348,27 zł i zadania majątkowe 1.707.560,84 zł.  

 

Do pkt 5 

Członek Komisji Pan Józef Wawrzyn zapytał, na jakim etapie są prace dotyczące obszaru byłego tartaku. 

Kierownik Wydziału GPO Pani Beata Kołakowska odpowiedziała, że w dniu dzisiejszym w projekcie budżetu 

została zaproponowana  kwota 20.000 zł z przeznaczeniem na 2 miejscowe plany - w tym na wspomniany teren 

pomiędzy rzeką Gołdapą, ul. Stadionową i ul. Ustronie.  

Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że składa wniosek do radnych o poparcie jego kandydatury  

do pracy w Komisjach. 

Członek Komisji Pan Marian Mioduszewski zapytał, jaki typ zabudowy jest planowany na obszarze byłego 

tartaku. 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, że będzie mieszany – zaplanowane są bloki jak również 

domy. Od początku promenady będą domki jednorodzinne a w dalszej części 2-3 apartamenty. 

Członek Komisji Pan Marian Mioduszewski zapytał, jak wygląda sytuacja ścieżki pieszo – rowerowej wzdłuż 

jeziora przy tężniach.  

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, że zostały pozyskane dodatkowe środki z Urzędu 

Marszałkowskiego w wysokości 400.000 zł. Projekt będzie wkrótce realizoany. 

 

Do pkt 6 

Kierownik Wydziału GPO Pani Beata Kołakowska powiedziała, że chodzi o określenie sposobu sprzedaży 

mieszkań komunalnych oraz udzielania bonifikat. Proponuje się rezygnację z bonifikaty 95% i ujednolicenie jej 

dla wszystkich do 50%. Wartość mieszkania jest wyceniana przez biegłego rzeczoznawcę.  

Radny Pan Andrzej Tobolski zapytał, czy sprzedaż dotyczy również nowo mieszkań przez gminę.  

Kierownik Wydziału GPO odpowiedziała, że nie dotyczy 10 mieszkań nabytych 2-3 lata temu, które zostały 

nabyte z pomocą środków zewnętrznych. Mieszkania są wyłączone ze sprzedaży. 



Przewodnicząca Komisji Pani Janina Pietrewicz powiedziała, że Komisje spotykały się w danej sprawie, 

wstępnie przyjęły propozycje ujednolicenia bonifikaty do 50%. Dodała, że jeżeli projekt budzi wątpliwości  

to można wysłać prośbę o niezbędne dokumenty do biura rady. 

 

Na tym zakończono posiedzenie. 

 

 

       Protokołowała              Przewodnicząca Komisji 

   /-/ Katarzyna Krusznis                   /-/ Wioletta Anuszkiewicz   

 


